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Z A P I S N I K 

 
 

sa  20.  sjednice Gradskog vijeća Grada Supetra održane dana  19. prosinca 2007. 
godine, u sali Gradske vijećnice  u Supetru, Vlačica br. 5, s početkom u 17,00 sati. 
 
NAZOČNI: dr. Andrija Buljević,  mr. sc. Milan Glavaški, dr. Marko Stazić, Ivica Caglević, 
Frane Domančić, Petar Glušević,  dr. Milan Šlender, Šimica Dragičević, Siniša Cvitanović i 
Juraj Krstulović,  Nikola Sinovčić.   
 
ODSUTNI: dr. Branko Jašić,  Lovrenco Vladislavić 
 
OSTALI NAZOČNI: Ante Kirigin, Mirko Jakšić, Goran Tenžera,  Marija Jakšić, Mirjana 
Mihovilović, Ivica Vranjičić, Ivan Bjažević,  Vušković Vedran, Mate Martinić, ðuro Roso, 
Marinelić Tihomir, Domić Lovre, Nikica Rajević, Vlahović Mate, Glušević Pero, Šeman Maks, 
Hrvoje Akmažić,   Dinko Hržić,  Sergij Rendić i  Ines Kojundžić. 
 
Uvodnom rječju predsjednik Gradskog vijeća Grada Supetra dr. Andrija Buljević je pozdravio 
sve nazočne vijećnike i ostale prisutne, te je nakon prozivke  utvrñeno  da je nazočan dovoljan 
broj vijećnika za donošenje pravovaljanih odluka tj. deset  članova Gradskog vijeća. 
Predsjedavajući je zatim dao na glasovanje  prijedlog da se o točci AD 4/3  odnosno o „Odluci o 
obavljanju auto taksi prijevoza“ danas ne raspravlja jer je u tijeku formiranje Sekcije taksista pri 
Udruženju obrtnika Brač, te mole da se donošenje odluke obustavi dok se ne donesu službeni 
stavovi, a to je i stav Poglavarstva , što  je nakon glasovanja  prihvaćeno sa 9 glasova ZA i 1 
glas SUZDRŽAN.  
Nakon glasovanja vijećnik Juraj Krstulović  je iznio primjedbu na dan održavanja sjednice  jer 
je svima poznato da  dr. Jašić srijedom popodne radi,  i stoga prosvjeduje. Predlaže  ako je 
moguće da se sjednica ne održi danas, već da se sjednice održavaju  nekim drugim danom, kada 
svi vijećnici mogu biti nazočni.  
Predsjedavajući dr. Buljević se ispričao klubu i dr. Jašiću, uz ispriku da se to više neće dogoditi, 
odnosno da će se voditi računa o tome da svi  mogu pristupiti sjednici, premda je to dosta puta 
nemoguće postići. 
 
Konačno je obavljeno glasovanje o dnevnom redu koji je jednoglasno usvojen,  tako da   glasi: 

 
 

DNEVNI RED: 
       

1. Verifikacija zapisnika sa 19.  sjednice Gradskog vijeća Grada Supetra održane dana  
05. studenoga  2007. godine. 

2. Viječnićka pitanja. 
3. Raspravljanje, utvrñivanje i usvajanje: 

- Prijedloga „Izmjena i dopuna Rebalansa Proračuna Grada Supetra za 2007. 
godinu“ 

- Prijedloga „Računa primitaka i izdataka Proračuna Grada Supetra za 
2008.godinu“ 

- Prijedloga „Odluke o izvršenju Proračuna Grada Supetra za 2008. godinu“ 
Izvjestitelji: Ante Kirigin, Mirjana Mihovilović i Ivica Vranjičić 

4. Raspravljanje i usvajanje prijedloga : 
- „Odluke o Izmjenama i dopunama Pravilnika o ostvarivanju prava na odreñene    
        oblike pomoći iz Socijalnog programa Grada Supetra“ 
- „Odluke o izmjeni Odluke o komunalnom doprinosu“ 

Izvjestitelji: Ante Kirigin, Ivica Vranjičić  
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AD 1. 
 

Jednoglasno se verificira  zapisnik sa 19.  sjednice Gradskog vijeća Grada Supetra održane 
dana  05.  studenoga 2007. godine, u tekstu u kojem je dan na potvrdu, bez primjedaba. 

 
AD 2. 

 
 
P.Glušević:“Kroz proračun Grada vidljivo je da se namjerava raditi park Ratac, postoji li 
mogućnost za izgradnju jednog WC-a negdje u okolici? 
A.Kirigin:“Za ovo područje uske gradske jezgre treba raditi urbanistički plan ureñenja i 
detaljne planove, to bi bila grañevina koja iziskuje lokacijsku  i grañevinsku dozvolu, pa je to 
nemoguće napraviti u ovom trenutku. Sada idemo na ureñenje parka za djecu i hortikulturno.“ 
P.Glušević:“Drugo pitanje je za komunalno redarstvo, ljudi se žale, na portu kod kioska 
Tiska kamena šahta je razbijena , trebalo je obilježiti, komunalni redar treba voditi računa o 
tim stvarima.“ 
A.Kirigin:“Šahte su naručene, naruñbenica je išla prema K.D.  „Grad“ za te radove. 
 

AD 3. 
 
Nakon što je vijećnik Š.Dragičević je dao prijedlog da se spoje točke dnevnog reda AD 3/1 i 
AD 3/2, zbog bliskosti sadržaja o kojima se treba raspravljati, a  što je jednoglasno 
prihvaćeno, pristupilo se raspravi. 
 
Voditeljica Službe za financije i proračun Mirjana  Mihovilović uvodno je istakla:“Izvršenje 
Proračuna, prihoda i rashoda za razdoblje siječanj-rujan te procjena izvršenja do kraja godine 
ukazala je potrebu izvršiti Izmjene i dopune odnosno Rebalans Proračuna za 2007. godinu. 
Izmjenama i dopunama odnosno Rebalansom, Proračun se smanjuje u prihodovnoj strani za 
21% i iznosi 32.335.200,00 kn a rashodovnoj strani za 29% i iznosi 29.595.689,00 kn. 
Rebalansom se pokriva i preneseni manjak u iznosu od 2.740.111,00 kn i to povećanjem 
prihoda, odnosno smanjenjem rashoda. Najveće smanjenje imaju prihodi od pomoći 
7.960.000,00 kn, prodaja zemljišta 500.000,00 kn i zajam 1.000.000,00 kn. Rebalansom se 
smanjuju sredstva korisnicima i to Supetar 21%, MO Mirca 23%, mO Škrip 32% i MO 
Splitska 35%, a povećavaju Narodnoj knjižnici 24% i Dječjem vrtiću Mrvica 4%. Detaljnije 
izmjene Proračuna priložene su u općem i posebnom dijelu Proračuna.“   
Obrazlažući Proračun M.Mihovilović je  nastavila:“Na temelju smjernica i uputa Vlade RH o 
gospodarskim kretanjima u 2008-2010. godini kao i projekciji ostvarenja prihoda te započetih 
programa u 2007. godini te potrebe izvršenja novih programa kojim se unapreñuje život 
grañana izrañen je prijedlog Proračuna za 2008. godinu i trogodišnje razdoblje. Predloženi 
Proračun za 2008. iznosi 37.863.200,00 kn. Ovaj prijedlog  veći je za 17% u odnosu na 2007. 
godinu i 108% u odnosu na 2006. godinu. Ulaganja u održavanje kapitalne imovine i nova 
ulaganja iznose 22.069.450,00 kn i čine 68% Proračuna. U 2008. godine nastavlja se daljnja 
izgradnja sustava odvodnje otpadnih voda u Splitskoj i Supetru, započinje  s izgradnjom 
školske sportske dvorane, kao i komunalnim opremanjem ulica. Navedena ulaganja razrañena 
su u posebnom dijelu Proračuna i projektima investicijskih ulaganja. U Proračunu po 
financijskoj strukturi prikazano je ulaganje prema namjeni.“   
 
S.Cvitanović:“Pero Glušević i ja smo dostavili amandman u pisanom obliku u kojem je sve 
obrazloženo.“ 
Š.Dragičević:“U ime vijećnika SDP iznijet ću naš stav za Proračun i Izmjene i dopune 
Proračuna za 2007. godinu. Prokomentirao bih amandman vezan za Proračun a odnosi se na  
održavanje i čišćenje javnih površina. Dva vijećnika koja su pupčanom vrpcom vezana s 
pozicijom u gradskom vijeću, njihovim zahtjevima se mora udovoljiti jer  su uočili propust, a 
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nevjerojatno je da  proračun nije usuglašen s poduzećem u kojem Poglavarstvo čini 
Skupštinu. Ne izlazi se u susret zahtjevima direktora, a izlazi u susret  dva vijećnika, pa ćemo 
mi  kao vijećnici glasovati protiv proračuna.     
Grad Supetar nije donio prostorni plan a nema naznaka kada će se to i dogoditi, svaku godinu 
je sve manje za kapitalne investicije, za gradsku upravu bi  trebao dodatni prostor za smještaj 
arhive i sjednice. 
Najvažniji razvojni dokument svakog Grada je Prostorni plan, a Grad Supetar je jedini Grad u 
Hrvatskoj koji ga do danas nije donio, niti im naznaka kada će se to dogoditi. 
Naš proračun je vjerojatno jedini proračun u RH čiji prihodi iz godine u godinu realno 
opadaju. Proračun s početka 2006. godine iznosio je 41 milijun kuna, rebalansiran 32 miljuna 
kuna, a Proračun za 2008. godinu 38 miljuna kuna. Znakovito je da se iz godine u godinu 
proračun smanjuje baš za iznose koji su planirani za kapitalne izdatke. Proračun za 
2008.godinu ni u jednoj stavci ne govori o kapitalnim objektima a to su: sportska dvorana, 
osnovna škola, izmještanje garaže „Bračtransa“ te time konačno oblikovanje gradske tržnice, 
pumpna stanica i njeno arhitektonsko i hortikulturno ureñenje, općenito urbani projekti Grada 
izostaju, nigdje novih zelenih površina, ureñenih gradskih trgova, ponekog spomenika ili 
fontane, gradskoj upravi za plaće povećava se odreñeni iznos protiv čega nismo, meñutim 
izostaju mjere koje bi unaprijedile rad Uprave i učinile je svrsishodnom i učinkovitom; 
smanjivanjem sredstava za komunalno ureñenje i održavanje očito je da smanjujemo 
komunalni standard neprihvatljiv za bilo koju turističku destinaciju; ne rješavaju se novo 
otvorena pitanja u ovom mandatu: gospodarska zona „Žedno Drage“ pa i druge eventualne 
gospodarske zone i ne vide se rješenja u dogledno vrijeme, igralište „Mali plac“ ne rješava se 
nikako. Smatramo da Grad zaslužuje drugačiji Proračun, pozivamo i ostale gradske vijećnike 
da nam se pridruže i glasuje protiv ovog proračuna, bez prostornog plana ne možemo dobiti 
nijedan  projekt, dovedeni smo u nezgodnu situaciju i realizaciju svih planova, gradska vlast 
zaslužuje da bude smijenjena radio toga.“ 
P.Glušević:“Siniša i ja smo mlañi vijećnici, dali smo amandman, zašto SDP to nije predložio 
ako smatra da nešto ne valja.“ 
Š.Dragičević:“Nevjerojatno je da su sredstva koja vi tražite  uskraćena K.D. „Grad“, a 
poglavarstvo čini skupštinu Društva.“ 
A.Kirigin:“Ne slažem se s ničim što je Šimica obrazložio, a nismo se ni nadali da ćete 
glasovati za proračun. Za školsku dvoranu predviñeno je 7,3 miljuna kuna, investicija u luku 
je 15 miljuna kuna, kanalizacija u Splitskoj 10 miljuna kuna, napravili smo kanalizaciju i 
rekonstrukciju u 10 ulica u Supetru, poslije Nove godine čeka nas izgradnja nove kanalizacije 
u 6-7 ulica, raspisan je natječaj za daljnju izgradnju kanalizacije u Supetru, raspisan natječaj  
za asfaltiranje ulica, u svim radovima se vrti oko 50 miljuna kuna. Što se tiče izgradnje nove 
pumpe, izdane su dvije lokacijske dozvole, predstavnici INE rade na projektnoj dokumentaciji 
i grañevinskoj dozvoli, početkom trećeg mjeseca počela bi izgradnja koja bi bila gotova do 
sezone. „Bračtrans“ se sprema preseliti u gospodarsku  zonu gdje je ostavljena parcela za njih, 
o svim tim stvarima se pregovara, neke stvari možemo napraviti, za neke moramo čekati.“ 
Š.Dragičević:“Nisam zadovoljan jer gradnjom dvorane oduzet će se parkiralište na tom 
području, imam informaciju od člana Poglavarstva da dvorana nije odgovarajućih gabarita, ja 
sam mislio  na gradnju gradske dvorane a ne na gradnju školske dvorane. Vi ste iz sjednice u 
sjednicu obećavali da će prostorni  plan biti usvojen, sedam puta u dvije godine a to ozbiljan 
čovjek ne radi. Objekti koje ste nabrajali su isto na tragu Vaših obećanja, ja bih pričekao da se 
to dogodi jer ste nas do sada obmanuli nebrojeno puta a i  pumpa se može iskomplicirati baš 
radi nedostatka  potrebnih odobrenja.“            
A.Kirigin:“Ja sam napravio puno, bezbroj puta sam bio u INI u Zagrebu i Splitu, lokacijske 
dozvole su izdane za jednu i drugu lokaciju, sve što sam rekao je točno, nisam nikoga 
obmanuo.“ 
Dr.Buljević:“ Šimica, uz dužno poštovanje Tonči govori kako će se nešto napraviti a ti 
prejudiciraš stvari  i kažeš da nešto neće valjati, molim da se klonimo takvih kvalifikacija.“ 
Š.Dragičević:“Nikada se nitko nije zapitao zašto Grad Supetar nema tenis terena, mi smo 
tamo  u milosti vlasnika terena, moramo plaćati, to je šira tema koja se odnosi na sport u 
Gradu, utrpavamo se u prazne sadržaje iz razloga što nemamo riješeni prostorni plan Grada.“ 
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Zaključujući raspravu o prijedlogu "Izmjena i dopuna Rebalansa Proračuna Grada 
Supetra za 2007. godinu" i nakon provedenog glasovanja, prijedlog je  prihvaćen s 7 glasova 
ZA, 3 glasa PROTIV i  1 glas SUZDRŽAN u tekstu u kome je i dan na raspravu bez izmjena i 
dopuna. 
 
 
Nakon toga se pristupilo  glasovanju o „Računu primitaka i izdataka Proračuna Grada 
Supetra za 2008. godinu“ o čemu su se vijećnici izjasnili  s 7  glasova ZA  i  4 glasa 
PROTIV.  
Uz „Račun primitaka i izdataka Proračuna Grada Supetra za 2008. godinu“ s istim rezultatom 
glasovanja usvojilo se i pripadajuće dokumente, koji čine sastavni dio navedenog financijskog 
dokumenta. 
 
  - „Program gradnje objekata i ureñaja komunalne infrastrukture za 2008. godinu“ 
  - „Program održavanja komunalne infrastrukture u 2008. godini“   
  - „Program javnih potreba u društvenim djelatnostima na području Grada Supetra za 2008.   
             godinu“ 
   - „Program javnih potreba u predškolskom odgoju i naobrazbi na području Grada Supetra   
            za 2008. godinu“ 
   - „Program javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Grada Supetra u 2008. godini“ 
   - „Program javnih potreba u kulturi na području Grada Supetra za 2008. godinu“ 
   - „Program javnih potreba u športu i rekreaciji na području Grada Supetra u 2008. godini“   
 
 

AD 3/3. 
 
Bez  rasprave,  a  nakon   provedenog glasovanja s  7  glasova  ZA,  3  glasa   PROTIV 
 i  1 glas     SUZDRŽAN, usvaja se  "Odluka o izvršenju Proračuna Grada Supetra za 
2008. godinu", u tekstu u kojem je i dana na razmatranje. 
  

AD 4/1. 
 
Izvjestitelj A.Kirigin je uvodno obrazložio:“Za novoroñenu djecu smo davali 8.000,00 kn, na 
zadnjem Vijeću je donesena odluka da oba roditelja moraju biti prijavljeni na području Grada 
da bi se ostvarilo to pravo. Došli smo do par slučajeva da je samo jedan roditelj prijavljen, 
drugi nije, ima slučajeva da su  roditelji  prijavljeni ovdje  a  žive u Austriji. Na Poglavarstvu 
smo donijeli prijedlog Izmjene odluke na način da bi oba roditelja bila prijavljena na području 
Grada 4 godine, pravo na isplatu za prvo dijete bi bilo  4 tisuće kuna, za drugo šest, a za treće 
osam tisuća kuna, ako je samo jedan roditelj prijavljen na području Grada ostvarivao bi pravo 
na  50% od navedenog iznosa.“ 
J.Krstulović:“Kad smo donosili odluku izazvali smo rasprave da se Grad ne nañe u 
neugodnoj situaciji  a da ljudi ne ostvaruju pravo koje nemaju. Odluka je donesena u dobroj 
namjeri ali se nakon tri mjeseca došlo do  kušnje. Dogodili su se problemi, a ove izmjene ne 
rješavaju problem u cijelosti. Pokušava se centralnom subjektu – djetetu priskrbiti nešto, ono 
je sada u kategoriji vremenskog  tajminga što nije dobro, odluka o samohranom roditelju je u 
redu, zašto iznos od 50% posto ako jedan roditelj ostvaruje pravo i prebiva ovdje, to bi se 
trebalo isplaćivati u punom iznosu  jer je to  pravo koje se daje djetetu, djete je subjekt koji 
živi u Supetru. Ja bih radije da nas prevare nego da se oko toga cjepidlačimo, da napravimo 
simulaciju da se vidi koliko je sredstava isplaćeno na takve načine, moj je prijedlog da ne 
treniramo strogoću na djeci, da nañemo fleksibilniju formulu.“ 
Gradonačelnik je odgovorio da se ne provodi strogoća na djeci, jer su sredstva  za djecu koja 
ostaju  živjeti u  Supetru. 
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Dr. Buljević je istakao da ne smijemo dozvoliti da se stvaraju dvije kategorije djece, jedni 
koji će dobiti normalno po zakonu, a drugi će dobiti s jedne i druge strane, dijete nema ništa s 
time nego roditelji   
Vijećnik Siniša Cvitanović predložio je par izmjena kao amandmane koje se odnose: članak 
1. stavak 2. -  četiri godine za jednog roditelja a za drugog 6 mjeseci, a ostvaruju pravo s 
danom podnošenja zahtjeva za isplatu naknade;  članak 2.  - da se briše 50%  iznosa; članak 3. 
- da se postavi rok od 180 dana sa prebivalištem u Supetru za drugog roditelja 
J.Krstulović:“Ja drugog roditelja ne spominjem, dovoljno je da jedan roditelj prijavljen 4 
godine ostvaruje  pravo na naknadu ako dobije dijete,  nije sporno da moramo imati kriterije,  
ne inzistirajmo na tome da čovjek ne ostvari pravo. 
 
Odlučujući o podnesenom amandmanu  Jurja Krstulovića da se u „Odluci o Izmjeni…“ ugradi 
samo obveza prebivališta za jednog roditelja, nakon provedenog glasovanja vijećnici su se 
odlučili sa   4 glasa ZA i  7  glasova PROTIV. 
    
Nakon toga se pristupilo glasovanju o prijedlozima vijećnika  Siniše Cvitanovića iz rasprave, 
te je nakon provedenog glasovanja,   s 8 glasova ZA i 3 glasa SUZDRŽANA  usvojena 
„Odluka o Izmjena i dopuna Pravilnika o ostvarivanju prava na odreñene oblike 
pomoći iz Socijalnog programa Grada Supetra“, a koja u svom tekstu sadrži prijedloge 
iznesene u tijeku raspravljanja i one prihvaćene od vijećnika S. Cvitanovića.  
 
 

AD 4/2. 
 
I.Vranjičić je obrazložio prijedlog „Odluke o izmjeni Odluke o komunalnom doprinosu“ jer je 
Ministarstvo zaštite okoliša, prostornog ureñenja i graditeljstva izvršilo nadzor nad  člankom 
12.a predmetne Odluke koji je zatražio Šimica Dragičević iz Supetra, te naložilo da Grad 
Supetar provede potrebne radnje kako bi se taj članak brisao kao nezakonit i nepotreban. 
 
Bez rasprave i nakon provedenog glasovanja, jednoglasno se usvaja „Odluka o izmjenama 
odluke o komunalnom doprinosu“ u tekstu u kojem je i dana na odlučivanje.   
 
 
Završeno u 18,30 sati. 
 
 
 
                                                                                PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 
                                                                                            dr. Andrija Buljević v.r. 
    
                                                 
Zapisnik sastavila gradska uprava  
prema tonskom zapisu sa sjednice 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


